
 

18.  januar 2006  

  

I medfør af § 36 stk. 1 i Landstingets Forretningsorden fremsætter jeg følgende spørgsmål til 

Landsstyremedlemmet for bolig og infrastruktur: 

(Landstingsmedlem Esmar Bergstrøm, Demokraterne) 

 

Spørgsmål til Landsstyret: Vedrørende en mulig indirekte huslejestigning i lejeboliger tilhørende 

INI A/S: 

 

a. Tidligere var betaling for vand indregnet i huslejen. Lejerne skal nu betale separat for 

deres vandforbrug. Ifølge de oplysninger, som er tilgængelige for undertegnede er den 

samlede huslejebetaling til INI A/S tilsyneladende ikke faldet tilsvarende. Kan 

Landsstyret bekræfte dette forhold? 

 

b. I fald at Landsstyret kan bekræfte ovenanførte bedes Landsstyret redegøre for de teknisk, 

administrative forhold, der har gjort sig gældende i forhold til en formodet manglende 

tilpasning af huslejeniveauet? 

 

c. Dersom INI A/S antageligvis af teknisk – administrative årsager ikke har reguleret 

huslejeniveauet, anmodes Landsstyret om at oplyse, hvilke konkrete skridt Landsstyret 

agter at tage i forhold til at sikre, at INI A/S afpasser huslejeniveauet.      

 

 

 

Begrundelse: 

 

Jeg finder det ganske vigtigt at få afklaret, hvorvidt det er korrekt, at INI A/S ikke har efterreguleret 

huslejen i sine boliger efter udskillelsen af vandregnskabet. Såfremt det har sin rigtighed, finder jeg det 

også ganske påkrævet at blive orienteret om, hvilke skridt Landsstyret i den pågældende situation vil 

overveje at tage.  

 

Jeg vil venligst anmode om svar senest 25. januar 2006.  


